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Защо говорим за това?

Изборите наближават  -  знаеш ли по какъв начин политиците влияят върху твоя живот? И кои са важните и полезните неща, които трябва да
правят за децата?

Изборите наближават. Много партии обещават какво ще направят за хората. Те обаче рядко се обръщат към децата - нали трябва да си навършил 18
години, за да можеш да гласуваш?

Това не е никак честно! Нали децата също са силно засегнати от изборните резултати!

Избраните от възрастните депутати ще определят, например, кой да бъде министър на образованието. А той или тя могат да решават какво ще се учи
и колко дълга да бъде лятната ваканция. И куп други важни неща.

Изобщо децата имат нужда от свои защитници в парламента. Затова преди първите избори през април беше създадена „Парламентарна група за
децата“. В нея вече участват близо 200 кандидат-депутати от различни партии. Да се надяваме, че в новия парламент ще има кой да се грижи за
детските интереси! 

Сигурно се питаш кои са важните и полезните неща, които политиците трябва да правят за децата?

На първо място – да се борят с бедността.
Не трябва да има бедни и изоставени деца. Затова трябва  да се помогне на семействата, които трудно се справят. Например може да се помогне на
родителите да намерят работа и дом.

Има неща, от които всяко дете има нужда. Детска градина, за да е подготвено за училище и да си намери приятели. Лекарства, ако се разболее.
Учебници, тетрадки, химикали... Детето не е виновно, че родителите му нямат пари за това. А без такива неща няма как да завърши училище. Без
училище пък няма да си намери добра работа... и неговите деца също ще са бедни. Трябва да има решение! Може би важните неща за всяко дете
трябва да са безплатни.

Второ: всички деца да ходят на детска градина и училище.
А самите училища да станат по-хубави. Наистина да се учат полезни и нови неща.
Да се обръща повече внимание от какво има нужда всяко дете. Учителите да забелязват в какво е най-талантливо и да му помагат да развие дарбата
си. Може например да го изпратят на безплатна школа. Или държавата да му помогне да отиде на международно състезание - дори родителите да не
могат да си го позволят. 

Ако пък детето има някакво увреждане, то пак има нужда от помощ. Нали трябва да бъде сред приятели? Да се учи, да стане колкото се може по-
самостоятелно? Вече разказахме за невероятното откритие на незрящия ученик Луи Брайл. За съжаление често така и не разбираме какви дарби
имат децата с увреждания - защото няма много улеснения, които да им помагат да учат и да се изявяват. Разбира се, грижата за тях е важна не само
за да бъдат самостоятелни и да бъдат полезни на другите. Просто така е човешко.

Друга важна тема е здравето на децата. Какво става, когато детето се разболее? Какво става, ако не може да бъде лекувано вкъщи? Добри ли са
детските болнични отделения? България единствена в Европа няма своя модерна детска болница. Това трябва скоро да се промени. И всяко болно
дете да получава най-добрите медицински грижи. 

Освен всичко друго политиците трябва да дават пример на останалите хора как да се отнасят към децата. Нали медиите постоянно им взимат
интервюта или пишат за тях! Ако те показват добро отношение към децата, това ще повлияе и на другите възрастни. А това отношение безспорно
трябва да бъде уважение и зачитане личността на всяко дете.
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